
REFERAT FRA STYREMØTE I FOLLO TRAVLAG MANDAG 28.02.22 HOS STEINAR 
SNEIS 

 

Deltagere: Reidar Molthe, Bjørn Dingstad, Arnt Foss og Steinar Sneis 

 

Sak 1. Konstituering av det nye styret. 

Arnt Foss ble utnevnt til sekretær, Steinar Sneis fortsetter som kasserer. 

 

Sak 2. Gatetrav i Ski. 

Møte med Nordre Follo Kommune.  Positive til å delta i infrastruktur, men at økonomien 
forhindrer så stor deltagelse fra kommunen som i 2019.  Gatetravet er planlagt i samme 
trase` som tidligere, men vi prøver å forandre datoen til 20. august hvis mulig.  Jørn Stamm 
vil undersøke m.h.t. gjerder/grus.  Bjørn Dingstad, som er prosjektleder, setter opp et 
budsjett.  Snakker med kommunen om økonomisk bistand.  Halvard Flatland forespørres om 
speakertjenesten, som tidligere.  Det meste bør være avklart innen utgangen av april. 

Sak 3. Økonomi. 

Økonomien er stabil i laget. 

Sak 4. Studiebesøk – gode forslag. 

Arnt Foss og Vibeke Grøttum samarbeider om et forslag. 

Sak 5. Eventuelt. 

Treningsbanen i Kråkstad blir delt i et møte i jordskifteretten medio februar d.å. hvor Statens 
Vegvesen deltok.  Saken vedrører ny trase` for E-18.  Vegvesenet har tilbudt seg å lage ny 
trase` for treningsløype/rettbane.  Dette er i samarbeid med Finn Tack som også er 
grunneier i området.  Nye møter er berammet i nærmeste framtid. 
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